
Zápis zo zasadania Kolejnej rady koleje Jednota zo dňa 19.1.2017

Zúčastnení členovia KR: T. Mužík, M. Hrošovský, Š. Sejčková 

Neprítomní členovia: V. Šafra (ospravedlnený), J. Rys (ospravedlnený)

Zapisovateľ: M. Hrošovský

Body programu:

1) Opravy

2) Hluk Opletalova 40

3) Rôzne

1) Opravy – T. Mužík kolejnej rade ukázal navrhovaný zoznam opráv a investícií ktoré čakajú

na schválenie, finálne rozhodnutie o rozpočte sa očakáva v marci 2017. V súčasnosti je 

potvrdená rekonštrukcia sociálnych zariadení v prízemí koleje. T. Mužík rokuje s vedením 

koleje o zakúpení elektrického ohrievaču do hudobnej miestnosti ako dočasné riešenie 

nefungujúceho topenia.

Kolejná rada navrhuje, aby údržbár v rámci svojej kapacity zrekonštruoval a vymaľoval 

nábytok v snídarni, keďže viaceré kusy sú v nevyhovujúcom stave.

Kolejná rada vedeniu oznamuje, že nová TV v TV miestnosti stále nie je uvedená do 

prevádzky.

2) Hluk Opletalova 40 – Vedenie koleje si je vedomé nadmerného hluku z vedľajšej budovy 

na adrese Opletalova 40 a hľadá právne riešenie pre prípad, že sa situácia bude opakovať

3) Rôzne – Kolejná rada schválila vytvorenie “súkromnej študovne“ oproti kolejenke v 

miestnosti 411, keďže v tejto chvíli sa za týmto účelom využívajú spoločenské miestnosti 

ako TV miestnosť a snídarna. Najprv je ale potrebná rekonštrukcia.

Kolejná rada schválila umiestnenie špuntomatu na prízemí koleje pri nástenky. 

Za 3, proti 0

Kolejná rada otvorila diskusiu o zavedení kondómmatu na koleji Jednota.


